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ПРОТОКОЛ №3 

засідання постійної комісії районної ради з питань земельних  відносин, 

екології та агропромислового  розвитку 

 

м.Чернігів          26.01.2016р. 

 

 Присутні: 

Носенок Ф.М. – голова комісії. 

  

 Члени комісії: 

 Сич. О.Д., Репех В.М., Федорець І.В., Шегеда С.В., Шпилька Ю.М. 

 

Відсутні з поважних причин: 

 Кужель М.М., Тарасенко О.П. 

 

 Запрошені: 

Ларченко О.М. – голова районної ради; 

Пономаренко М.Д. – голова постійної комісії районної ради з питань 

бюджету, інвестицій та соціально-економічного розвитку; 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1. Про Програму економічного і соціального розвитку Чернігівського 

району на 2016 рік. 

2. Про районний бюджет на 2016 рік. 

3. Про внесення змін до рішення районної ради від 23 січня 2015 року 

«Про районний бюджет на 2015 рік». 

4. Про план роботи районної ради на 2016 рік. 

5. Про дотримання вимог антикорупційного законодавства в 

діяльності районної ради. 

6. Про закріплення депутатів районної ради за сільськими і 

селищними територіальними громадами. 

7. Про затвердження Програми відшкодування депутатам районної 

ради витрат на проїзд для участі в пленарних засіданнях районної ради, 

засіданнях президії, постійних комісій та тимчасових контрольних комісій 

районної ради на 2016-2020 роки.  

8. Про затвердження Програми сприяння виконанню повноважень 
депутатами Чернігівської районної ради на 2016-2018 роки. 

9. Про виконання програми з охорони навколишнього природного 

середовища Чернігівського району на 2011-2015 роки. 

10. Про виконання Програми передачі нетелей багатодітним сім»ям, які 

проживають у сільській місцевості Чернігівського району, на 2012-2015 роки. 

11. Про хід виконання Програми «Питна вода Чернігівського району на 

роки». 
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1. Слухали: Стецикевич Л.А. – начальника управління економічного  

розвитку  Чернігівської  районної  державної  адміністрації «Про Програму 

економічного і соціального розвитку Чернігівського району на 2016 рік». 

 Вирішили: рекомендувати районній раді на черговій сесії затвердити 

запропонований проект рішення «Про Програму економічного і соціального 

розвитку Чернігівського району на 2016 рік», як рішення ради (одноголосно). 

 

2. Слухали: Потапенко Л.І. – начальника фінансового управління 

Чернігівської районної державної адміністрації «Про районний бюджет на 2016 

рік». 

Виступили: Носенок Ф.М. запитав яку частку до районного бюджету 

складають платежі з оренди землі? Потапенко Л.І. – відповіла, що не дуже 

значну, але погодилась, що питанням наповнення бюджеті в цьому напрямку 

треба займатись. 

Вирішили: рекомендувати районній раді на черговій сесії затвердити 

запропонований проект рішення «Про районний бюджет на 2016 рік», як 

рішення ради (одноголосно). 

 

3. Слухали: Потапенко Л.І. – начальника фінансового управління 

Чернігівської районної державної адміністрації «Про внесення змін до рішення 

районної ради від 23 січня 2015 року «Про районний бюджет на 2015 рік»». 

Вирішили: рекомендувати районній раді на черговій сесії затвердити 

запропонований проект рішення «Про внесення змін до рішення районної ради 

від 23 січня 2015 року «Про районний бюджет на 2015 рік»», як рішення ради 

(одноголосно). 

 

4. Слухали: Кудрик І.В. – керуючого справами виконавчого апарату 

Чернігівської районної ради «Про план роботи районної ради на 2016 рік». 

Виступили: Носенок Ф.М. запропонував включити до Плану роботи 

районної ради на 2016 рік питання, що  викладені в рекомендації (додаються). 

Вирішили: рекомендувати районній раді на черговій сесії затвердити 

запропонований проект рішення «Про план роботи районної ради на 2016 рік», 

як рішення ради з урахуванням рекомендацій (одноголосно). 

 

5. Слухали: Кудрик І.В. – керуючого справами виконавчого апарату 

Чернігівської районної ради «Про дотримання вимог антикорупційного 

законодавства в діяльності районної ради». 

Вирішили: рекомендувати районній раді на черговій сесії затвердити 

запропонований проект рішення «Про дотримання вимог антикорупційного 

законодавства в діяльності районної ради», як рішення ради (одноголосно). 

 

6. Слухали: Кудрик І.В. – керуючого справами виконавчого апарату 

Чернігівської районної ради «Про закріплення депутатів районної ради за 

сільськими і селищними територіальними громадами». 
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Виступили: Репех В.М. запитав, чи можлива діяльність депутата не 

тільки в закріпленій територіальній громаді? Кудрик І.В. відповіла, що 

діяльність депутата районної ради поширюється на всі територіальні громади 

району. 

Вирішили: рекомендувати районній раді на черговій сесії затвердити 

запропонований проект рішення «Про закріплення депутатів районної ради за 

сільськими і селищними територіальними громадами», як рішення ради 

(одноголосно). 

 

7. Слухали: Кудрик І.В. – керуючого справами виконавчого апарату 

Чернігівської районної ради «Про затвердження Програми відшкодування 

депутатам районної ради витрат на проїзд для участі в пленарних засіданнях 

районної ради, засіданнях президії, постійних комісій та тимчасових 

контрольних комісій районної ради на 2016-2020 роки». 

Виступили: Шегеда С.В. запитав, який механізм отримання 

відшкодування – в день проведення сесії (комісії), чи за попередній період? 

Кудрик І.В. відповіла, що механізм відшкодування ще не визначений. 

Вирішили: рекомендувати районній раді на черговій сесії затвердити 

запропонований проект рішення «Про затвердження Програми відшкодування 

депутатам районної ради витрат на проїзд для участі в пленарних засіданнях 

районної ради, засіданнях президії, постійних комісій та тимчасових 

контрольних комісій районної ради на 2016-2020 роки», як рішення ради 

(одноголосно). 

 

8. Слухали: Кудрик І.В. – керуючого справами виконавчого апарату 

Чернігівської районної ради «Про затвердження Програми сприяння виконанню 
повноважень депутатами Чернігівської районної ради на 2016-2018 роки». 

Виступили: Носенок Ф.М. запитав, яка сума виділяється всього та на рік 

на одного депутата? Кудрик І.В. – всього 920 тис. до 20 тис. на рік на одного 

депутата. 

Вирішили: рекомендувати районній раді на черговій сесії затвердити 

запропонований проект рішення «Про затвердження Програми сприяння 
виконанню повноважень депутатами Чернігівської районної ради на 2016-2018 

роки», як рішення ради (одноголосно). 

 

9. Слухали: Апанасенко А.П. – завідувач сектору житлово-комунального 

господарства Чернігівської районної державної адміністрації «Про виконання 

програми з охорони навколишнього природного середовища Чернігівського 

району на 2011-2015 роки». 

Виступили: Носенок Ф.М. запитав про стан справ щодо зберігання 

непридатних до використання хімічних засобів захисту рослин? Апанасенко 

А.П. – всі непридатні до використання хімічні засоби рослин утилізовано. 

Вирішили: рекомендувати районній раді на черговій сесії затвердити 

запропонований проект рішення «Про виконання програми з охорони 
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навколишнього природного середовища Чернігівського району на 2011-2015 

роки», як рішення ради (одноголосно). 

 

10. Слухали: Климчука М.В. – начальника управління агропромислового 

розвитку Чернігівської районної державної адміністрації «Про виконання 

Програми передачі нетелей багатодітним сім»ям, які проживають у сільській 

місцевості Чернігівського району, на 2012-2015 роки». 

Виступили: Носенок Ф.М. запитав скільки нетелів придбано? Климчук 

М.В. – так, як програма фінансувалася Державою та придбано 5 нетелів на всі 

кошти, що надійшли згіднофінансування. 

Вирішили: рекомендувати районній раді на черговій сесії затвердити 

запропонований проект рішення «Про виконання Програми передачі нетелей 

багатодітним сім’ям, які проживають у сільській місцевості Чернігівського 

району, на 2012-2015 роки», як рішення ради (одноголосно). 

 

11. Слухали: Апанасенко А.П. – завідувач сектору житлово-

комунального господарства Чернігівської районної державної адміністрації 

«Про хід виконання Програми «Питна вода Чернігівського району на роки»». 

Виступили: Носенок Ф.М. запитав про стан справ щодо виконання 

програми? Апанасенко А.П. – заходи по програмі в 2015 році не фінансувалися, 

але є надія на фінансування в 2016 році. 

Вирішили: рекомендувати районній раді на черговій сесії затвердити 

запропонований проект рішення «Про хід виконання Програми «Питна вода 

Чернігівського району на роки»», як рішення ради (одноголосно). 

 

 

 

Голова комісії        Ф.М. Носенок 

 

Секретар комісії        О.Д. Сич 

 


